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ЗАПИСНИК 

Са 7. Седнице Наставно-стручног већа, одржане дана 27.01.2025. године са 

почетком у 11,30 часова, у просторији 15 (зборница) 

 

Седници су присуствовали чланови Наставно-стручног већа: др Власта Липовац 

Керић, др Сања Шумоња, др Наташа Чампраг Сабо, др Јасмина Кнежевић, Илдико 

Ђокић спец, др Споменка Будић, др Сандра Вујков, др Зоран Милић, др Хајналка 

Пожар, Наташа Секулић МА, др Светлана Стојков, др Сања Николић, др Славољуб 

Хилченко, др Борис Личина, др Мате Емеше, др Бранислав Филиповић, др Јасна 

Јовићевић, др Милија Љубисављевић, др Војо Ковачевић, Нора Љубановић 

Еветовић, др Јелена Вемић Ђурковић,  др Жељко Роквић, др Драган Цветковић. 

Онлајн присутна: др Ана Марковић  Присутно 24 члана Наставно-стручног већа.  

 

Остали присутни: НадаЛукић,секретарШколе, Јелена Ђукић, записничар, Небојша 

Јаковљевић и Бранко Медић . 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са елeктронске 6. седнице Наставно-стручног 

већа бр. 14-02/25 од 14-15.01.2025. године, 

2. Разматрање и усвајање Иницијативе о оснивању самосталне Академије струковних 

студија Суботица,  

3. Разматрање и усвајање Реферата и предлог за избор у звање сарадник за део 

практичне наставе   из области медицинских наука,  на одређено време од 1 

године, из установе као наставне базе Школе (Општа болница „Радивој 

Симоновић“ у Сомбору), 

4. Разматрање и усвајање Реферата и предлог за избор у звање професора струковних 

студија за област Физичко васпитање и спорт, ужа научна област Физичко 



васпитање и спорт и заснивање радног односа са непуним радним временом (90%) 

на неодређено време, 

5. Усвајање предлога Одлуке о давању сагласности за др Хајналку Пожар, 

6. Разматрање иницијативе Већа студијског програма струковни тренер у спорту, 

7. Утврђивање предлога кандидата за избор директора Школе, 

8. Разно. 

 

Седницом Наставно-стручног већа председавала је директор Школе, др Власта 

Липовац Керић. Констатовано је да за одржавање седнице и одлучивање постоји 

кворум. Једногласно је одлучено да се седница тонски снима за потребе састављања 

записника. Прочитан је Дневни ред који је једногласно усвојен. 

 

 

Прва тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Записника са елeктронске 6. 

седнице Наставно-стручног већа бр. 14-02/25 од 14-15.01.2025.  године. 

Др Липовац Керић је констатовала да је записник достављен са материјалом за 

седницу и упитала да ли има примедби на записник. Др Сања Шумоња је 

констатовала да у записнику постоји техничка грешка, на списку присутних се 

налази др Јадранка Ђурановић Миличић која није више члан колектива и замолила 

да се грешка отклони, пошто није било других примедби, прва тачка Дневног реда 

стављена је на гласање и уз корекцију  једногласно је донета 

 

ОДЛУКА 

 

Усваја се Записник са елeктронске 6. Седнице Наставно-стручног већа бр. 

14-02/25 од 14-15.01.2025.  године. 

 

Друга тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Иницијативе о оснивању 

самосталне Академије струковних студија Суботица. 

Др Власта Липовац Керић, упознала је присутне да је Савет Школе на 

последњој седници дао иницијативу за оснивање Академије струковних студија 

Суботица. Школа испуњава све услове за оснивање Академије који су Законом 

предвиђени, и није нам потребно да поново пролазимо кроз исту ситуацију као у 

децембру 2024. године, и да очекујемо да нас спајају са другом високошколском 

установом. Сматрамо да је потребно Иницијативу прво да потпишу чланови 

Наставно-стручног већа, а затим асистенти и сарадници, као и остали чланови 

колектива. Након седнице Наставно-стручног већа ће се одржати састанак са групом 

студената, где ћемо им предочити наше планове и замолити их да потпишу исту и 

дају свој допринос. Такође је нагласила да потписивање Иницијативе није 

обавезујуће. Када се изјасне сви који желе, материјал ће бити комплетиран и предат 

Покрајинском секретаријату за високо образовање и научноистраживачку 

делатност, као и председнику скупштине АПВ, да се уврсти као тачка Дневног реда. 

Да ли ће и када бити на Дневном реду скупштине, не можемо са сигурношћу да 



тврдимо.  

 

Трећа тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Реферата и предлог за избор у 

звање сарадник за део практичне наставе из области медицинских наука, на 

одређено време од 1 године из установе као наставне базе Школе (Општа болница 

„Радивој Симоновић“ у Сомбору). 

Известилац треће тачке је била др Сања Шумоња, као председник Комисије за 

писање Реферата. Др Шумоња је укратко обавестила присутне, да је конкурс 

расписан на иницијативу Већа студијског програма здравствена нега и струковни 

нутрициониста-дијететичар, због великог броја студената који обављају стручну 

праксу у Сомбору. На конкурс се пријавио један кандидат Ђурђа Бараћ, кандидат је 

запослена и тренутно се налази на  позицији главне сестре болнице „Радивој 

Симоновић“ у Сомбору, испуњава све услове за избор предвиђене Правилником за 

избор у звања. Комисија сматра да кандидат треба да  буде изабран за сарадника за 

део практичне наставе. Након излага др Шумоња, није било додатних питања и 

предлог је стављен на гласање и једногласно је донета 

 

ОДЛУКА 

 
Ђурђа Бараћ, организатор здравствене неге, бира се у звање сарадник за део 

практичне наставе, за област Медицинске науке, на одређено време од једне године. 

 

Четврта тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Реферата и предлог за избор у 

звање Наставника у звању професора струковних студија за област Физичко 

васпитање и спорт, ужа научна област Физичко васпитање и спорт и заснивање 

радног односа са непуним радним временом (90%) на неодређено време. 

Директор Школе др Власта Липовац Керић, реч је предала др Сањи Шумоња 

која је била трећи члан комисије. Др Шумоња је упознала присутне о саставу 

Комисије за писање извештаја за избор кандидата, и да се на конкурс пријавио један 

кандидат др Зоран Милић. Затим је прочитала закључак Комисије и нагласила да је 

кандидату да би конкурисао за избор у звање професора потребно уложити доста 

труда, а поготово што кандидат прескаче једно звање виши предавач те је  потребан 

већи број референци. Након излагања др Шумоња, није било додатних питања и  

предлог је стављен на гласање. Право гласа су имали чланови наставно стручног 

већа у звању професор струковних студија (17 чланова) и донета је једногласна 

 

ОДЛУКА 

 

Др Зоран Милић, доктор наука физичког васпитања и спорта, бира се у звање 

професора струковних студија, за област Физичко васпитање и спорт, ужа 

научна област Физичко васпитање и спорт и заснива радни однос на 

неодређено време. 

Директор др Власта Липовац Керић је након завршеног гласања обавестила присутне, 

да има потребу да обавести присутне, да је био расписан конкурс за избор у звање за 

асистента за Физичко васпитање и спорт, на који се пријавио кандидат Марко Гушић. 



Комисија је направила извештај и доставила на увид јавности. Кандидат Марко Гушић 

је уредно предао документацију, као и потврду да није кажњаван и осуђиван, али у 

току тридесет дана колико је трајао увид јавности, стигла је пријава и првостепена 

пресуда. Процедура избора у звање је до даљњег обустављена, а секретар је упутио 

допис за проверу веродостојности достављеног документа и упитом да ли је кандидат у 

међувремену осуђен у Основни суд у Рашкој и Нови Сад. Ако се докаже да је кандидат 

осуђен, он не може бити биран у звање а процедура избора се обуставља и поништава 

конкурс. 

   

Пета тачка Дневно греда: Усвајање предлога Одлуке о давању сагласност за др 

Хајналку Пожар. 

Директор др Власта Липовац, реч је предала секретару Школе Нади Лукић, која је 

укратко образложила захтев и појаснила да се ради о захтеву који је почетком 

школске године већ разматран, али да је пропустом установе која тражи сагласност 

изостављен један преедмет и потребно је исту поновити. Није било додатних питања 

и предлог је стављен на гласање, те је једногласно донета 

 

ОДЛУКА 

Даје се сагласност, др Хајналки Пожар, вишем предавачу, да може бити радно 

ангажована у допунском раду (до 1/3), ван радног односа, у Високој здравствено-

санитарној школи струковних студија „ ВИСАН“ у Београду. 

 

Шеста тачка Дневног реда: Разматрање иницијативе Већа студијског програма 

тренер у спорту. 

Излагач је била др Сандра Вујков, председник Студијског већа тренер у спорту. Др 

Вујков је изјавила да је прва иницијатива да се размотри укидање штампаних 

примерака за чланове Комисије за одбрану завршних радова, јер чланови пре пријаве 

за завршног рада, морају да одобре исти и добијају путем мејла у електронском облику, 

са тим би помогли студентима и ослободили их непотребних трошкова. Уједно да се на 

архивски примерак завршног рада не уписују подаци о кандидату и друга иницијатива 

да се одобри члановима већа студијског програма тренерског смера организација 

спортско-стручне конференције под називом: „Савремена спортска пракса“ која би се 

организовала крајем маја месеца. У склопу студијског пограма мастер тренер у спорту 

студенти имају обавезу да напишу стручни рад, а организовањем конференције би смо 

пружили могућност и студентима са других смерова да неки свој рад објаве и 

презентују. Иницијатива је поздрављена од стране чланова Наставно-стручног већа, а 

предлози су стављени на гласање и донете су једногласне Одлуке  

 

ОДЛУКА 

Кандидат прилоком заказивања и пријаве завршног рада прилаже један 

тврдоукоричени примерак рада (за архиву Школе), у раду се не уписују подаци о 

кандидату који се налазе у склопу записника и испитне пријаве. 

 

ОДЛУКА 

Одобрава се члановима већа студијског већа струковни тренер у спорту 

организација спортско-стручне конференције под називом: „Савремена спортска 



пракса“ 

Седма тачка Дневног реда: Утврђивање предлога кандидата за избор директора 

Школе. 

Излагач тачке је била секретар Школе Нада Лукић. Обавестила је присутне да 

тренутном директору Школе др Власти Липовац Керић, 19.05.2025. године истиче 

мандат директора Школе, и да смо у обавези шест месеци пре истека мандата распати 

конкурс за избор директора Школе. Савет Школе је 13.01. донео Одлуку о 

расписивању Интерног конкурса, а исти је објављен 14.01.2025. године. Уједно је 

формирана и Комисија за избор директора, а чланови Комисије су др Споменка Будић, 

председник комисије, Нада Лукић секретар Школе, члан и Небојша Јаковљевић, члан. 

Интерни конкурс је био објављен на сајту Школе и огласној табли, а рок за пријави 

кандидата је био осам дана. У предвиђеном року пријавио се само један кандидат и то 

садашњи директор др Власта Липовац Керић. Након истека рока за пријаву, Комисија 

се састала и сачинила писани извештај о пријављеном кандидату, који је могуће и 

видети. Након извршеног увида у пријаву и достављену документацију, констатовано 

је да је документација комплетна, да је пријава благовремена, као и да кандидат 

испуњава услове за избор директора. Следећа процедура је да Наставно стручно веће 

утврди предлог кандидата, који ће предлог упутити ка Савету Школе, а Савет Школе 

доноси коначну одлуку о именовању директора Школе. Ткође је истакла, да је 

кандидат у обавези поред докумената које прилаже, потребно да достави и план рада за 

мандатни период од три године. Реч је предала др Липовац Керић, која је колико је то 

могуће кратким цртама предствалила шта је урађено за време текућег мандата, а након 

тога је представила и план рада за мандатни период од три године. 

По завршетку излагања, приступило се тајном гласању како је и прописано статутом 

Школе. Комисија је по завршеном гласању пребројала гласачке листиће за утврћивање 

кандидата и констатовала да је предлог Наставно стручног већа са једним поништеним 

листићем и 23 гласа ЗА, да се др Власта Липовац Керић предложи за избор директора 

Савету Школе. 

 

Осма тачка Дневног реда: Разно. 

Др Власта Липовац Керић је уознала присутне, с обзиром на тренутну ситуацију и 

дешавања у држави, Министарство просвете је послало допис у којем захтевају да се 

изјаснимо о тренутном току наставе и испита, као и о броју студената који и у ком 

броју приступа настави и испитима. Ми до сад нисмо имали захтев студената да се 

обустави настава и испити, што не значи да у будуће неће бити тако. Обављени су 

разговори са представницима студената, председник студентског Парламента је 

разговарала са осталим студентима Школе који нису показали интересовање за 

обуставу наставе и испита. Затим је предала реч др Јасмини Кнежевић која је 

затражила да се обрати присутнима. Др Кнежевић је истакла да Школа као један део 

система образовања треба да заузмемо свој став по питању догађаја у земљи, и да као 

представници академске заједнице изнесемо своје мишљење. Сматрам да студенти 

очекују подршку наставника, а за коју нису сигурни да ли ће сносити последице и из 

тог разлога већина студената је остала неутрална и не изјашњена. У току дискусије 

један број наставника је предложио да се да подршка студентима Србије, док је остатак 

присутних констатовао да ми као установа не смемо бити испред наших студената ако 

они то не желе, др Власта Липовац Керић је затим предложила да се о тој теми настави 

разговор након прикупљања мишљења студената. Закључено је да се на наредну 

седницу Наставно стручног већа позову представници студената, а да у међувремену 

студентски Парламент спроведе анкету међу студентима и да на седници изнесу њихов 

став. На основу става већине струдената, Наставно стручно веће ће донети одлуку. 



Такође је констатовано да се наредна седница Наставно стручног већа одржи у 

проширеном саставу, како би сви запослени изнели своје мишљење о томе.  

 

 

Седница завршена у 12,42 часова. 

 

 

ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

НАСТАВНО-СТРУЧНОГ ВЕЋА 

   Директор 

                                                                                                   Др Власта Липовац Керић 

 

 

 

 

 

 

 

Записничар: 

Јелена Ђукић 


